
Dagsorden bestyrelsesmøde Børneby Nord 
 

Onsdag den 17. november 2021  

Kl. 18.30-20.30 

i Allingåbro 

Forældre Deltog Ledere Deltog 

Clara Marie Mose Nørrevang, Formand 

(Specialklasserækken) 

  

X René V. Aakjær X 

Jan Salling Rasmussen Næstformand 

 (Skole – Allingåbro) - 

X Carsten Sommergreen, Viceleder Afbud 

 

 

   

Line Boje  

(Skole – Vivild) 

X Medarbejdere  

 

 

Marie-Louise Eskerod 

 (Skole – Vivild) 

X Lisbeth Riis, Dagplejen X 

Stine Hovgaard   

(Skole – Allingåbro) 

X Janne Maarup, ABC Afbud 

Anders Revsbech   

(Skole – Ørsted) 

X Michel Lundberg, Skovsprutten Afbud 

Jane Bjørn Christiansen  

(Skole – Ørsted) 

X Anni Hovmann, Nordlyset X 

 Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 

(Dagtilbud – Ørsted) 

X Marianne Holleufer, Langhøjskolen Helle  

Suppl. 

Ann Birkmann 

 (Dagtilbud – Vivild) 

X Anders Lützen, Rougsøskolen X 

Lea Basse Jensen 

 (Dagtilbud Allingåbro) 

Afbud Lis Pedersen, Allingåbroskolen X 

Cecilie Skovlund Sand 

 (Dagplejen) 

X Elevråd  

Jonna Madsen 

 (Valgt på stemmeflertal) 

X   

Henning Hansen 

Foreningslivet i distrikt Børneby Nord 

Afbud   

    
 

1.  
Godkendelse af referat Godkendt 

2.  
Meddelelser fra formanden, områdets 

ledelse, områderne, råd og udvalg, samt 

elevråd. 

I morgen er der første samtalerunde. Mange 

kvalificerede ansøgere til 

afdelingslederstillingen. 4 skal til første 

samtalerunde. Runde 2 er onsdag i næste uge. 

 

Lederne mødes for at finde ud af hvor Børneby 

Nord er på vej hen.  

 



3.  
Evaluering af forældremøder i efteråret. 

Herunder READ møder 

Skal møderne kombineres eller adskilles?  

Der er umiddelbart stemning for at holde det 

samme dag. Det har fungeret fint.  

 

Det fungerer ikke, hvis forældreflokken ikke 

kender hinanden tilstrækkeligt, og at der er for 

meget på dagsordenen.  

4.  
Frokostordning i dagtilbud Bestyrelsens generelle holdning er nej tak, men 

der bliver sat en undersøgelse i gang via 

facebook. Det skal endvidere på som punkt til 

næste års forældremøder i institutionerne. 

René undersøger om skolernes madtilbud kan 

bruges i dagtilbud.  

5.  
Referat af møde med Auning skoles 

bestyrelse. 

- Overgangen til Auning skole 

- Politikermøde 

- Facebook  

Principperne skal evt. omdøbes til 

”handleplaner” 

 

Specialklasserne skal på sigt udarbejde en 

lignende handleplan for samarbejdet.  

 

Det er næstformand og formand der menes, når 

det nævnes, at bestyrelserne mødes to gange 

årligt.  

 

Skal vi ligesom Auning skoles bestyrelse have et 

årligt møde, hvor vi inviterer politikerne med? 

JA TAK.  

Men vi skal i tænkeboks ift. Hvad vi vil have ud 

af det.  

Rene ændrer forretningsorden.  

 

Der er et stor ønske om, at der er ens regler ift. at 

poste billeder på Facebook. Andre lægger mange 

billeder ud. Vi gør ikke pga. GDPR.  

René undersøger nærmere hvordan de andre 

”slipper afsted med det?”  

Vi vil ikke bryde regler!  

Anni tager drøftelsen med videre til område 

MED.  

 

6.   
Bestyrelsesvalg 2022 – vi skal 

opkvalificere bilaget inden valget i 

foråret. 

 Nye retningslinjer omkring valg.  

Fremadrettet sidder man kun for en to årig 

periode. Det betyder, at der grundet forskudt 

valg, skal være valg hvert år. 

 

Der kommer en masse gode bud på, hvorfor det 

er så vigtigt at sidde i bestyrelsen. 



  

 

René laver en ny plakat.  

 

7.  
Nyt fra det politiske niveau - Ny borgmester i kommunen fra 1. januar.  

Der loves ro på skoleområdet.  

Vi afventer med spænding den kommende 

konstitueringsaftale, så vi ved, hvem der bliver 

formand for BU. 

8.  
Emner til Fællesbestyrelsens 

Facebookside. 

Undersøgelse af interesse for madordninger i 

dagtilbud.  

9.  
Evt.  Det skal være muligt at deltage via Teams, hvis 

vejret eller andet gør det svært at komme til selve 

mødet. 

10.  
Næste møde  Arbejdet med læreplanerne i dagtilbud? 

11.  
Godkendelse af referat  

12.  
  


